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Ad 1) Siden sidst  
Seneste referat gennemgået og godkendt. 
 

Ad 2) Overlevering fra kommunen 
Der er møde på kommunen på torsdag vedr. nogle større punkter på skadeslisten primært omkring asfalt og 
stamvejen samt overdragelse af stierne c-c og d-d til kommunen. Lars, Lasse samt vores rådgiver deltager fra 
vores side af. 
 

Ad 3) Legeplads 
Kim har mailet til kommunen om næste skridt, men der er ikke kommet feedback endnu. 
 

Ad 4) Snerydning og grønne arealer 
HedeDanmark beholdes som snerydder. Der ændres lidt i den kommende sæson, så der kun saltes på 
stamvejen.  
 
Derudover forventes det at nogle stier (ca. 900 m) overdrages til kommunen, hvilket vil reducere snerydningen i 
fremtiden. 
 
Lasse har modtaget tilbud på græsarmering ved stier, pullerter ved veje samt klipning af træer. Der afsættes 
ekstra penge i budgettet 2016 til dette. 
 

Ad 5) Regnskab 
Regnskab pt. til gennemgang hos revisorer. 
 
Budget 2016 udarbejdet. 
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Ad 6) Generalforsamling 
Indbydelse udarbejdes af Kim. Endelig dato skal bekræftes. 
Dirigent  skal findes. 
Referent skal findes. 
 

Ad 7) Næste møde 
Ikke planlagt  
 

Ad 8) Evt. 


